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Z Á P I S N I C A 

z 27. mimoriadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva  

konaného 10. januára 2017 o 1900 hod. v zasadačke Obecného úradu v Ľubietovej 

 

Prítomní:  -  podľa prezenčnej listiny (poslanci) 

Za občanov:  

 

Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce Ľubietová - Ing. Pavel Zajac. 

 

 

Starosta obce predložil na schválenie nasledovný program: 

 

1. Otvorenie a schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva.  

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

3. Voľba návrhovej komisie. 

4. Kontrola uznesení. 

5. Majetok obce – riešenie vyhorenia rodiny Majerovej.  

6. Rôzne. 

7. Diskusia. 

8. Záver. 

 

 

1. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 
 

UZNESENIE  OcZ 27-1/2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová  

schvaľuje  

program obecného zastupiteľstva v Ľubietovej. 

 

Za: Ing. Peter Sedláček, Bc. Jana Majerová, Pavel Šimun, Mgr. Eva Chebeňová,  

       Radoslav Sedlák 

Proti: - 

Zdržal sa: - 

Nehlasoval: - 

 
Uznesenie bolo jednomyseľne prijaté. 
 
 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

 

UZNESENIE OcZ 27-2/2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

určuje 
a) p. Renatu Boldišovú za zapisovateľku zápisnice 

b) p. Pavla Šimuna a Ing. Petra Sedláčeka za overovateľov zápisnice 

 

Za: Ing. Peter Sedláček, Bc. Jana Majerová, Pavel Šimun, Mgr. Eva Chebeňová, 

      Radoslav Sedlák 
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Proti: -  

Zdržal sa: - 

Nehlasoval: - 

 

Uznesenie bolo jednomyseľne prijaté. 

 

 

3. Voľba návrhovej komisie 

 

UZNESENIE OcZ 27-3/2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

volí 

návrhovú komisiu v zložení: 

 

Ing. Peter Sedláček                            predseda 

Bc. Jana Majerová                             člen 

Pavel Šimun                                       člen 

                                                            

Za:  Ing. Peter Sedláček, Bc. Jana Majerová, Pavel Šimun, Mgr. Eva Chebeňová, 

       Radoslav Sedlák   

          

Proti: - 

Zdržal sa: - 

Nehlasoval: -   

      

Uznesenie bolo jednomyseľne prijaté.  

 

4. Kontrola plnenia uznesení z 26. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

 

Ing. Pavel Zajac – starosta obce    

 

1. Obecné zastupiteľstvo schvaľuje program zasadnutia obecného zastupiteľstva.  

2. Obecné zastupiteľstvo určuje zapisovateľku a overovateľov zápisnice. 

3. Obecné zastupiteľstvo volí návrhovú komisiu. 

4. Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie správu o plnení uznesení z predchádzajúceho 

zastupiteľstva.  

5. Obecné zastupiteľstvo schvaľuje VZN obce Ľubietová č. 14/2016 o miestnych daniach 

a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady v zmysle 

predložených zmien komisiou ŽP. 

       Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Bolo zverejnené.“     

6. Obecné zastupiteľstvo schvaľuje finančný rozpočet obce Ľubietová na rok 2017.  

       Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Bolo zverejnené.“ 
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7. Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  že nebude uplatňovať programový rozpočet na rok 

2017 – 2019.  

8. Obecné zastupiteľstvo schvaľuje odpredaj parcely KN C 1085/4 zastavané plochy 

a nádvoria o výmere 91 m2 za cenu 10 €/m2 pre Petra Blatnického s manželkou Emíliou, 

obaja trvale bytom Severná 19, Banská Bystrica. Parcela sa odpredáva podľa §-u 9, ods. 2 

písm. a/ a §-u 9a ods. 8 písm. b/ Zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obci v znení 

neskorších predpisov, za účelom rozšírenia pozemku kupujúceho. 

       Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Je tam jeden problém. Zabudol sa tam jeden pás, čiže aj 

dneska môžeme prijať ešte jedno uznesenie. Lebo tam ešte 2 m je samostatná parcela 

takže ešte niečo, potom uvidíte.“   

9. Obecné zastupiteľstvo schvaľuje plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na prvý 

polrok 2017. 

10. Obecné zastupiteľstvo poveruje hlavného kontrolóra o vykonaní kontrolnej činnosti 

podľa predloženého plánu.  

 

 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Všetko, otázka.“  

Pani Bc. Jana Majerová: „K tomuto?“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „K tomu. Má niekto niečo? Ak nič, Paľo poprosím 

o uznesenie.“ 

 

 

UZNESENIE OcZ 27-4/2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

berie na vedomie 

správu o plnení uznesení prednesenú starostom obce.  

 

Za:  Ing. Peter Sedláček, Michaela Černáková, Bc. Jana Majerová, Pavel Šimun,  

        Mgr. Eva Chebeňová, Radoslav Sedlák   

Proti: - 

Zdržal sa: - 

Nehlasoval: -   

 

Uznesenie bolo jednomyseľne prijaté.  

 

5. Majetok obce – riešenie vyhorenia rodiny Majerovej 

 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „No a sme pri bode č. 5, to je ten hlavný bod, ktorý dneska by 

sme mali nejakým spôsobom vyriešiť. Majetok obce, riešenie vyhorenia tých Majerovcov. 

Viete, že zatiaľ dočasné riešenie sa našlo v tom byte vedľa v Pošte. Čiže dali sme im tam 

postele, preniesli sme im tam skrine z domu, preniesli sme im tam šatstvo, preniesli sme im 

tam mraziak. Čo sa týka všetkých ostatných vecí. Riešil som to ja, aj čo sa týka poistenia. 

Volal som s poisťovákmi, teda niečo by z toho zaplatili. Poisťováci zaplatili na mieste je to, 

čo by to stálo. Druhá vec, čo sa týka hovorím teraz, berte to tak, že je to len jedna z možností 

riešenia. Spýtal som sa Majerovcov, či by nebola ochota „aby sa to zrútilo“...............zrušiť. Že 

by to vlastne „darovalo obci“...................obci.“   
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Pán Ing. Peter Sedláček: „Ja sa len chcem opýtať o tom poistení. To my riešime poistenie?“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „To nie. „Adelka má poistku“.....................zaplatil poistku. Ja 

som osobne myslel, že teda poisťovňa z toho nepreplatí nič, keď uvidí správu požiarnikov. 

Povedal, že nie, že skrátka oni ako poisťovňa skrátka niečo hradiť budú, že možno tam budú 

nejaké zrážky, pretože nemali vymetený komín. Ale v zásade zaplatia, hej. Druhá vec je 

otázka tá, že teraz čo za to, teda hej. Lebo keď si zoberieme je tam celá strecha je v čudu, keď 

si zoberieme predok ten celok tie omietky, to celé opadáva, je to starý chátrajúci dom. 

Neviem, v akom stave je elektrika, to som zatiaľ ešte nepozeral. Takže je to v takom štádiu, 

ako to je. Tak ako to nechali, tak to aj je. Čiže to ako hovorím. Poisťovák povedal, že skrátka 

toto niečo z toho zaplatia. Priznám sa, že čakám od Majerovcov nejaký výpočet, že toľkoto 

bude stáť oprava domu.“  

Pani Bc. Jana Majerová: „To niekto za nich musí akože zrobiť, lebo oni... nie, v tomto smere 

neurobia nič.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „No viete ako s nimi sa nedá...“  

Pán Pavel Šimun: „Môžu oni osloviť stavbárov tuná v Ľubietovej, čo sú, aby im mohli...“ 

Pani Bc. Jana Majerová: „Koho to napadne z nich troch.“ 

Pani Michaela Černáková: “Či to má vôbec význam dávať to do poriadku. Neviem v akom 

stave to je...“ 

Pán Pavel Šimun: „Podľa mňa... ja som tam bol po požiari a podľa mňa sa dá spraviť. To nie 

je v takom stave, že by to sa nedalo spraviť.“   

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „No len dobre. Čiže je otázka toho. skúste si položiť otázku. 

Teraz ja vážne to sa chcem spýtať toho poisťováka, či teda oni dokážu preplatiť povedzme 

opravu celej tej strechy, aspoň tej strechy. Lebo hovorím ak toto sa neopraví, tak neviem, čo 

s tým ďalej.“  

Pani Bc. Jana Majerová: „No, čo ideme najskôr riešiť. To, že za akých podmienok a dokedy?“ 

Pán Pavel Šimun: „Najprv vyriešme pridelenie bytu.“   

Pani Bc. Jana Majerová: „Tak.“ 

Pán Pavel Šimun: „Nato spravíme jedno uznesenie.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Máš prichystané.“ 

Pán Pavel Šimun: „Áno, len teraz je otázka, a to tá sa odvinie od toho, že tam by sme mali dať 

termín. Či ideme dať na nekonečno. Lebo ak dáme do nekonečna, tak oni nebudú mať žiadnu 

iniciatívu. Ja by som... môj osobný návrh by bol do konca roka. Dajme termín, lebo to sa... No 

veď na jar bude sa dať, zima vyzerá, že bude asi „sviňa“ a potom sa uvidí, že čo s tým. 

A podľa toho potom... To by bola jedna vec a druhá vec, Paľo to nespomenul, ale ja som 

navrhol, že by sme ako obecné zastupiteľstvo, ako obec odsúhlasili verejnú zbierku. No len 

bohužiaľ, ja som si to pozrel a ...“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ja mám tiež ten zákon vytlačený. ..................obec možnosť.“  

Pán Pavel Šimun: „Možnosť... nejde o to, ale ide o to, že obec môže, ale druhá vec je, že musí 

byť na to vytvorený osobitný účet jedna vec a druhá vec, musí to byť zaregistrované.“   

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „To by nebol problém, lebo vlastne to treba viesť niekam na 

okrese. To by až taký problém nebol.“ 

Pán Pavel Šimun: „Čiže stačí na okresnom úrade. Čiže to sú dve veci. Tá zbierka, napríklad 

neviem koľko by sa pozbieralo, kto by dal, toľko by dal. A tie peniaze že nie aby sa im dali, 

ale kúpil by sa im napríklad za to materiál na opravu toho domu, napríklad. Pokiaľ budeme 

hovoriť o oprave domu. Ďalšia vec je, že napríklad mohli by sme navrhnúť, že im dáme 

rezivo z píly za výrobné náklady. Nie zadarmo, ale za výrobné náklady. Čo tam, koľko to 

vyjde. Zo 2 tis. € to rezivo?“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Paľo tu je otázka toho, či oni sú vôbec schopní aspoň niečo 

zaplatiť. To je najväčší problém.“  
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Pán Pavel Šimun: „A to je tretia vec, s ktorou sme možno mohli začať, že čo vlastne oni sú 

ochotní preto spraviť, aby sa to opravilo, to čo sme sa vlastne rozprávali aj v pondelok 

druhého. No, lebo ja som sa s Ľubom rozprával. Ľubo povedal, že on robí, mama má 

dôchodok, že oni by si dajakú časť úveru, teda koľko by im z toho vyšlo, by si zobrali na 

opravu. Určite im tam nevyjde veľa peňazí, ale keď vravíš Ty, že by im niečo dala poistka. 

Druhá vec tam nemusí ísť taká strecha, ako bola taká veľká, stačí nejaká pultová. Taká, ako 

dal Gallo, taká nižšia. Ako jednoduchá a bolo by, aby sa to zakrylo. Škridloplechom zakryť 

a fajka zhasla. A vo vnútri nech si to už opravia oni, ako uznajú za vhodné.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Tam treba v prvom rade prerobiť ten komín, aby sa to 

nezapálilo znova.“  

Pán Pavel Šimun: „No to určite.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Čiže rátajte. Ten komín je okolo 300 – 350,- €. Materiál je 

...............“  

Pán Pavel Šimun: „To by zase musel kominár pozrieť a možno by to stačilo prelôžkovať. 

Vieš, ja neviem... Takže toto je otázka, skadiaľ ideme začať.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „No tak máš prichystané uznesenie ohľadom bytu. Máš 

prichystané, nie je tam termín, nie je tam nič.“ 

Pán Pavel Šimun: „Čiže ideme spraviť to a potom sa budeme ďalej baviť.“  

Pani Michaela Černáková: „Vyriešme ten byt v prvom rade.“ 

Pán Pavel Šimun: „Prečítam uznesenie hej, ako je. Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

schvaľuje prenájom obecného bytu v budove súpisné číslo 2 rodine Majerovcov, ktorým bol 

dom zničený požiarom do 31.12.2017.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Dobre, napíš.“ 

Pán Pavel Šimun: „Môžem to tak napísať?“  

Pani Michaela Černáková: „Do 31.12.“ 

Pán Pavel Šimun: „Hej, do konca roka. “  

Pani Bc. Jana Majerová: „ Každý má ten istý názor, že do konca roka?................. že na 

kratšie? Ja sa len pýtam, aby sme potom, ako...“  

Pani Michaela Černáková: „Vlastne, ak začnú na jar s tou strechou, kým to dajú tak, že by to 

bolo...“ 

Pán Pavel Šimun: „Vieš ak sa im pomôže zakryť, tak oni potom nech si to spravia  do vnútra. 

Budú mať termín, že jednoducho do konca roka to musia spraviť, lebo ak... Vieš, lebo keď 

budú chcieť podľa mňa... Ako ja som sa s Ľubom rozprával. On povedal, že oni to chcú. Ja 

neviem, aké sú vzťahy medzi nimi. To oni musia vedieť. To si musia oni vyriešiť.“     

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Tie vzťahy sú tam narušené. Je otázka, Ľubo síce sa vidí, že 

robotu má, ale má ju velice nahnutú. By som povedal s veľmi zdvihnutým prstom. Je to ešte 

všetko otázne...“ 

Pani Bc. Jana Majerová: „Ale nič mu nebráni v tom, aby každý deň išiel robiť. Naozaj. Takže 

ako...“  

Pán Pavel Šimun: „To je druhá vec, to by sme možno mohli aj my popracovať na tom, že 

dohovoriť im, jedna vec. A napríklad aj taký Jano. Prečo by sa nemohol zamestnať na píle 

a prekladať tam dosky hore, dole, z ľava do prava. Hoc len za minimálnu mzdu. Vezmite si, 

ale je to možné. Len je otázka, že či je on schopný a druhá vec, či chce.“    

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Momentálne je vyradený z Úradu práce asi na polroka, čiže sa 

mi zdá, že má odžité tri mesiace zhruba.“  

Pán Ing. Peter Sedláček: „No ale podľa mojich  informácií  preto je vyradený, že nezobral 

robotu, ktorú mu Úrad práce ponúkol.“   

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „No väčšinou teraz to riešili tak, že všetkých posielali dakde do 

Trnavy, alebo dakde do čerta jedným slovom. No ale však si povedzme pravdu, ako kde chceš 

Jana poslať do Trnavy, hej.“   
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Pán Ing. Peter Sedláček: „No tak jasné.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „No to už v tom momente podľa mňa mali, už keď ho videli, 

tak mali zvážiť vôbec jeho zdravotný stav, či je schopný a či nie je schopný.  Lebo osobne si 

myslím, on bohužiaľ že to čo Ty si povedal, že by prekladal dosky na píle, aj to podľa mňa 

nie je celkom schopný. Ja nehovorím, že on keď je tu tak robí, povedzme kladie štiepku, 

hádže lopatou a tak, ale je otázka, čo dokáže. Či dokáže robiť osem hodín. Čo ja osobne 

pochybujem, že dokáže.  Ako to ešte tie štyri hodiny ako tak, ale osem hodín, ťažko. To si 

povedzme jasne. A ďalšia vec, hovorím však nikto im nebráni teraz robiť, však ako môžu 

začať upratovať to zhorenisko.“  

Pán Pavel Šimun: „Musia počkať tieto zimy aby prešli, lebo teraz...“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „No dobre ja, druhý deň, či tretí deň keď som tam prišiel, tak 

akurát som tam šlapil na klinec, tak som si prepichol nohu. Lebo nemá kto ani pozbierať tie 

eternity s tými klincami okolo domu.“  

Pán Pavel Šimun: „Ale poštiepané drevo prevozili do susedovho domu do ulici.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Hej? No tak...“ 

Pán Pavel Šimun: „A teraz len čakáme, v akom stave je tam komín, lebo tam sa nekúrilo.“ 

Pani Bc. Jana Majerová: „Tam sme raz utekali do Kartáčov, lebo tam plameň šľahal veľký 

z komína a utekali sme im vravieť, že...“ 

Pán Pavel Šimun: „Teraz?“ 

Pani Bc. Jana Majerová: „Nie, skôr.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ja vám ešte k tomu to môžem povedať, že vlastne ako vznikol 

ten požiar. Akože, aby ste vedeli. Bol tu ten vyšetrovateľ, ja som s ním bol vlastne vtedy za 

Adelou večer a on povedal, že vlastne v tom komíne bola stará hrada. Že skrátka   

vtedy predtým to ako neriešili. Skrátka cez komín išla hrada, im sa vlastne doobeda chytil 

komín, im sa chytili sadze. Adelka prehlásila, že teda päť rokov ten komín nečistili. Čiže tá 

hrada sa podľa mňa zapálila tým jak im začal horieť ten komín. No a ona tvrdila, že oni síce 

všetko zavreli, ale vlastne oni neskontrolovali. A akonáhle začali znovu kúriť, tak sa to 

vlastne rozdúchalo,  z komína to prehorelo do podkrovia a nešťastie bolo na svete. Čiže asi 

toto je príčina požiaru. Je tam veľa otáznikov, hovorím. Lebo pán Papáč povedal, že tam 

skrátka išiel ešte za svetla, že stáli tam ľudia pozerali, že sa dymí. Ale hovorím, ja keď som 

išiel, ja čisto náhodou som bol dole, lebo som bol Maťa zaviesť, tak vlastne vtedy išli hasiči 

naši. To už bola tma a keď sme prišli, tak už tá strecha bola celá v plameňoch. Ja neviem, ako 

sa to rýchlo šírilo, ale to musela byť obrovská rýchlosť.“    

Pán Pavel Šimun: „Dobre, poďme to uznesenie.“  

 

 

UZNESENIE OcZ 27-5/2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

schvaľuje  

prenájom obecného bytu v budove súpisné číslo 2 rodine Majerovej, ktorým bol dom zničený 

požiarom do 31.12.2017. 

 

Za:  Ing. Peter Sedláček, Michaela Černáková, Bc. Jana Majerová, Pavel Šimun,  

        Mgr. Eva Chebeňová, Radoslav Sedlák   

Proti: - 

Zdržal sa: - 

Nehlasoval: -   

 

Uznesenie bolo jednomyseľne prijaté.  
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Pani Bc. Jana Majerová: „Bude sa spisovať nejaká zmluva? Alebo stačí...“ 

Pán Pavel Šimun: „Určite, samozrejme, musí sa.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „A ešte sme mali tak dohodnúť, že nájomné sa bude aj platiť, či 

ako to ideme spraviť.“  

Pani Bc. Jana Majerová: „No to ešte, teda tie podmienky.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Či zaplatia tie veci. Lebo momentálne platím ešte aj elektriku. 

Čiže ja musím prehlásiť ten elektromer na nich.“   

Pán Pavel Šimun: „Tak minimálne jeden by určite...“ 

Pani Bc. Jana Majerová: „No nech si platia, lebo tam peniažky pôjdu...“  

Pán Pavel Šimun: „Nájom im môžeme odpustiť, ale energie určite nech si platia.“  

Pán Ing. Peter Sedláček: „To bude asi predmetom zmluvy. Nie? A zmluvu budeme 

schvaľovať čo, kedy, vo februári, ja neviem.“  

Pani Bc. Jana Majerová: „No veď tak, aby sa vedelo, že čo.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ja vám ju pošlem na e-mail, alebo poštou, aby sme ju mohli 

spraviť. Čím dlhšie to bude, tak tým budem všetko platiť. Lebo ja bez tej zmluvy nemôžem 

ísť ani na elektrárne, ani nikde.“ 

Pani Bc. Jana Majerová: „Jasné.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ja ju skúsim do konca týždňa urobiť a pošlem vám ju. Ak mi 

ju teda odsúhlasíte e-mailom, tak ako ja ju podpíšem aby sme mohli návrh dať. Bez toho ako 

na tie elektrárne...“   

Pán Ing. Peter Sedláček: „Mali by sme to, že súhlasíme s tým, že nájom platiť nebudú, ale 

budú vlastne len náklady, teda elektriku, vodu.“   

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Tam je to trošku zložitejšie, lebo ten byt ide z dvoch 

vodomerov. Takže hovorím tam je vlastne jeden vodomer ide, čo ide vodomer do kúpeľne, 

tam je normálne meranie. Ale čo je voda v kuchyni, tak tá ide vlastne z vodomeru spred 

lekárne a tam meranie nie je.“  

Pán Pavel Šimun: „Mali by sme vlastne odsúhlasiť, kým sme na zastupiteľstve tú zmluvu. 

Mala by byť odsúhlasená na zastupiteľstve. Odsúhlasuje sa nájomná zmluva s obcou 

Ľubietová a predpokladá sa s pani Majerovou za podmienok, že nájom bude nula a energie si 

budú hradiť sami.“    

Pani Michaela Černáková: „Aspoň tak, univerzálne.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „No dobre, ja som za.“  

Pán Pavel Šimun: „Lebo potrebujeme to, keď pôjdeš tam.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Čiže elektrárne prehlásime elektromer na nich a vodomer ja 

hovorím to odrátame, tam je to jasné.“  

Pán Pavel Šimun: „Dopíšete potom číslo tej nájomnej zmluvy?“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Dajme to do toho predchádzajúceho uznesenia.“ 

Pán Pavel Šimun: „Ja by som dal nato samostatné, či... To sme už odsúhlasili. Dajme 

normálne ešte...“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Dobre, tak napíš. Pani Majerová súhlasíte s tým, že teda 

budete platiť energiu v tom byte. Dobre?“ 

Pani Adela Majerová: „Áno.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Dobre, tá energia tam vychádza zhruba okolo 70,- € počítam. 

Lebo je tam bojler, treba si ho na éčko prepnúť, hej, aby ste nemali veľkú spotrebu tej teplej 

vody a voda je hovorím ten vodomer, ten môžeme odrátať, to je len podružný vodomer, takže 

ako... Povedzte nám pani Majerová Vy, aká je vaša predstava riešenia.“ 

Pani Adela Majerová: „Ja na to financie nemám. Neviem, ako mi vydá.“  
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Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Prepáčte môžem sa spýtať. Ja viem, že je to trošku chúlostivé, 

aký máte dôchodok pani Majerová. Chcem vedieť, aký máte dôchodok.“ 

Pani Adela Majerová: „Dôchodok mám 460,- €.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „To už máte aj s vdovským hej. So všetkým.“  

Pani Adela Majerová: „So všetkým, áno.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „460,- €, hej. Chalani aký majú príjem.“ 

Pani Adela Majerová: „Jano, ten má iba 62,- €.  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Dobre a Ľubo?“ 

Pani Adela Majerová: „Ľubo, to Vám nepoviem, lebo to vypláca mu nejako akože zálohove. 

200,- € záloha a 200,- € výplata, neviem. To sa len jeho musíte opýtať.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Dobre, to Vám ešte poviem. Vám volal ten poisťovák?“ 

Pani Adela Majerová: „Nie, ešte nie.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Lebo mne volal ten poisťovák, že vlastne, že akože dobre, že 

niečo vám preplatia z tej poistky. Nepreplatia vám, niečo vám akože stiahnu, ale nie nejakú 

veľkú sumu, že niečo vám stiahnu. Za to, že tam nebol ten komín vyčistený, alebo čo, ale 

vlastne preplatiť by vám to mali. Teraz vlastne žiadajú po nás, aby sme dali nejakú cenovú 

kalkuláciu, čo bude stáť tá oprava domu. Teraz sa Vás inak spýtam. Čiže okrem krov, čo tam 

treba opraviť, čo je tam poškodené. V akom stave je povedzme elektrika, ostatné veci.“   

Pani Adela Majerová: „Tak tam sú tie stropy pomočené celé. Všetky. Tá elektrika neviem, to 

je asi vypálená, ja neviem.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Stále tam elektromer máte, hej.“  

Pani Adela Majerová: „Tam boli pomerané tuto elektrikári.......................................................“  

Pán Pavel Šimun: „Akože k tej elektrike ja môžem povedať. Ja som tam bol zhruba na druhý 

deň pozrieť. Tam treba len na pavláši pozrieť, či je od strešníka neprehorený kábel k hodinám, 

lebo ide povalou. V tej časti bližšie k Drgoňovcom, a tam veľa nehorelo.  Nešli sme tam 

v pondelok ešte pozerať. To treba skontrolovať v akom je stave. A podľa mňa vo vnútri v 

dome keď vyschne, tak tá elektrika nebude poškodená. Lebo to je všetko trubkami ťahané, to 

je len akurát teraz navlhnuté, tak ostalo vypnuté, aby tam zbytočne nedošlo k nejakému 

problému ešte.“        

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Akonáhle by sme zrušili elektromer, tak v tom momente 

musíme...“ 

Pán Pavel Šimun: „Ten elektromer nie je poškodený, to tam je všetko...“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Nie, kvôli tomu, že tam vlastne treba stále platiť.“ 

Pán Pavel Šimun: „Dnuká vo dvore, akurát na tej časti menej horelo.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Čiže ja to Vás chcem vystríhať, aby ste nezrušili ten 

elektromer, lebo akonáhle by ste ho zrušili, tak bude vlastne s tým obrovský problém. Lebo 

tam vlastne bude sa musieť nanovo robiť elektrika, nové sústavy, ako to sú obrovské peniaze. 

Takže to je ako zložité. Dobre, čiže dobre.“  

Pani Adela Majerová: „Ale potom ja budem platiť ešte aj tamto normálne elektriku?“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Elektriku, tým že tam nebude spotreba, tak budete platiť len 

udržiavací poplatok za elektromer.  Iba ak by sme išli na elektrárne, tam by sme spravili, aby 

vám znížili tú zálohovú platbu. Hej, to keď my pôjdeme vlastne, keď my pôjdeme 

prehlasovať ten byt, tak potom by sme vlastne nahlásili hneď aj to, že ten dom sa vlastne 

momentálne nepoužíva a aby vám tam ten elektromer skrátka udržiavali. Tým, že teraz 

zaplatíte povedzme tú jednu platbu, tak to by vám podľa mňa malo vyjsť na celý rok ak sa 

tam teda nebude míňať tá elektrika. Ak sa tam bude míňať, tak potom sa bude musieť platiť.“    

Pán Pavel Šimun: „Bolo by dobré tú elektriku tam zachovať, spraviť to. Lebo potom keď sa 

bude aj opravovať, ak sa bude opravovať dom, tak by bolo dobré, aby tam bola aj elektrika. 

Lebo bez elektriky sa nič nespraví.“ 
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Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Pani Majerová, vy ste ešte niekoho neoslovovali, že teda čo by 

stála tá strecha.“ 

Pani Adela Majerová: „Nie.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Nie? Mám niekoho ja osloviť, aby spravil nejakú cenovú 

ponuku. S tým, že teraz sa dohodneme, či je zatiaľ výmena komína a krov. Aj menší nejaký.“ 

Pán Pavel Šimun: „Nemusí byť taká strecha, ako bola. Tak bude nižšia troška za menej 

peňazí. Podľa mňa tam by bolo treba v prvom rade pozrieť hore čo je.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Osobne si myslím, že tam v prvom rade bude treba celé to 

upratať. No a teraz je otázka pani Majerová, či toto by ste dokázali, teda či by to chalani 

dokázali teda aspoň upratať, aby sa tam dalo fungovať. Ľubo mi hovoril, že teda Tokár mu 

sľúbil nejakú celtovú plachtu, lebo to treba nato nejakým spôsobom natiahnuť. Dali mu 

nejaké staršie hrady, ktoré by sme tam použili, aby sa to prekrylo. Takže chalani nech to 

aspoň začnú upratovať, lebo hovorím neviem čo čakajú, že my, kto to bude upratovať, ale 

skrátka potrebujeme, aby aj z vašej strany tam tá iniciatíva bola. Ja viem, že teda tých peňazí 

nemáte nazvyš, ale aspoň takéto veci...“  

Pani Adela Majerová: „Kde to máme dať.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Viete čo, zatiaľ sa môžeme dohodnúť, ja vám tam pristavím 

kontajner. Veľký kontajner dopredu, budete hádzať, my to zabezpečíme, aby to vyložili a my 

to zlikvidujeme. Dobre? Neviem, čo s tým eternitom. To je dosť veľký problém. Lebo viete, 

že to obsahuje azbest. A teraz ak to ideme riešiť oficiálnou cestou, tak to sú obrovské náklady. 

Čiže skôr by som videl nejaký neoficiálny, že by sme vykopali niekde jamu a by sme to tam 

schovali. Lebo to hovorím, ak to pôjdeme oficiálne cez firmu, tak sa nedoplatíme.“  

Pán Pavel Šimun: „To je jedna vec. Alebo sa skúste spýtať u Laukov pri Jane Hiadlovských. 

Tí menili eternit, alebo Jano Lokšovie keď bude doma. Janovi tiež menili strechu a brali mu 

eternit. Kto mu to robil, či by to  neprišli...“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Bola tam firma?“  

Pán Pavel Šimun: „Áno. Laukovcom robila nejaká firma,  Lokšovcom robila iná firma. Tiež 

to akože bola firma, ktorá to aj zabezpečila. Odviezla, všetko spravila.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Hej?“  

Pán Pavel Šimun: „Už ako, čo, koľko to stálo, to neviem.“   

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Jana Lokšu zavolám, aby sme vedeli, že koľko to zhruba 

stojí.“ 

Pán Pavel Šimun: „Len keby to prišli a zlikvidovali. Možno že by potom prišli napríklad aj 

strechu spraviť. Ťažko povedať. Dajako to tak previazať, že by mali aj, vieš že by... Neviem 

koľko teda za to budú chcieť peňazí.“   

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Čiže ja sa spojím s Janom Lokšom Ja mám naňho telefón.“  

Pán Pavel Šimun: „Tí chlapi, čo tam pri Janovi robili, tak oni možno vymieňali nejaké časti 

krov. Môžem spýtať sa napríklad Mariana Potančoka z evanjelického domu. Ten robí strechy 

že či náhodou, tiež on také dačo nerobí. Alebo nepozná nejakú firmu, čo by to vedela nejakým 

spôsobom legálne dať. Lebo vieš, v takomto prípade „takýto čo je okatý, by nebolo dobre 

nelegálne“................................................... Vieš, ľudia sú rôzni.“ 
Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Minimálne treba to dávať do vriec. Tam je najväčší problém, 

keď sa s tým manipuluje. Tam ani nie je problém, to, že je to na streche.“   

Pán Pavel Šimun: „Keď sa to láme, vtedy sa uvoľňuje.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Pri tej manipulácii, čiže aj čo ostalo na streche, tak by to malo 

sa rovno dávať do vriec.“   

Pán Pavel Šimun: „To bude aj to, čo je na streche opadané vlastne.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „No, hovorím, že to je, akože to je vlastne, to treba minimálne 

nabrať. Neviem, či sa to dá, alebo nedá. Či je to pripevnené Ale treba to minimálne zrámovať, 

alebo čo stým robiť. Ale to by sme vám vedeli buď tie big-bagy poskytnúť, alebo niečo také, 
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to by sme vám vedeli dať, lebo tie máme. No dobre, číže ja skúsim osloviť aj Mariana Majera. 

Koho mám ešte osloviť, že nech nám skúsi strechu vyrátať?“ 

A skúsim ja komunikovať vlastne s tým poisťovákom. Čo oni sú v stave a akým spôsobom. 

Viete lebo, oni ak to budú chcieť nejako refundovať, alebo čo, že či sa tam dá nejaká záloha. 

To priznám sa, neviem. Ja mám naňho e-mail, takže ja to skúsim. Skúsim zistiť, že čo oni sú 

ochotní, akože...“  

Pán Pavel Šimun: „Ja som niečo napísal ohľadom tej nájomnej zmluvy. Prečítam a skúste 

hľadať, že čo „tam nebude“... Že obecné zastupiteľstvo schvaľuje nájomnú zmluvu na byt 

v budove súpisné číslo 2 pre Adelu Majerovú. Nájomné bude bezodplatné, platiť sa bude za 

energie počas celej doby nájmu.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ja by som to tak nenapísal energie, to kúrenie tam nedávajme. 

Dajme tam elektrickú energiu a vodu. Nič viac. Lebo keď budeme to musieť vyrátavať ešte aj 

to kúrenie, tak hovorím. To kúrenie tam tak, či tak beží. Tak ako nechajme to kúrenie na 

pokoji. Elektrická energia, by som povedal. Nie energie. Elektrická energia a voda. Dobre?“  

Pán Pavel Šimun: „Čiže ešte raz to prečítam.“   

 

 

 

UZNESENIE OcZ 27-6/2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

schvaľuje 

nájomnú zmluvu na byt v budove súpisné číslo 2 pre Adelu Majerovú. Nájomné bude 

bezplatné, platiť sa bude za elektrickú energiu a vodu počas celej doby nájmu.   

 

Za:  Ing. Peter Sedláček, Michaela Černáková, Bc. Jana Majerová, Pavel Šimun,  

        Mgr. Eva Chebeňová, Radoslav Sedlák   

Proti: -  

Zdržal sa: - 

Nehlasoval: -   

 

Uznesenie bolo jednomyseľne prijaté.  

 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „No dobre. Čiže momentálne tak, či tak hovorím svojím 

spôsobom dneska neviem čo vyriešime ďalej.“  

Pán Pavel Šimun: „Ešte, čo s tou zbierkou. Či ju ideme vyhlasovať, či nie. To je jedna vec, či 

ideme vyhlasovať, alebo či pôjdeš ju zaregistrovať.“   

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „No tak určite, keď ju ideme vyhlásiť. Zriadime účet, tak ju 

zaregistrujeme. Ak ju ideme vyhlásiť, tak určite. Ja mám číslo na pani Šikulovú. Tak ja 

pôjdem zajtra na Okresný úrad a pôjdem to zaregistrovať.“  

Pán Pavel Šimun: „Ak ju pôjdeš zaregistrovať, tak ja by som bol za to, že vyhlásme a už pozri 

sa. Kto koľko prispeje, prispeje.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ako pozrite sa. Tak či tak tam je... Ja som to čítal ten zákon, 

takže mali by sme maximálne rok. Čiže to je presne, ako...“ 

Pán Pavel Šimun: „Ja by som povedal, dokedy. Povedzme...“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Do júna.“ 

Pán Pavel Šimun: „Do júna? Do konca marca stačí.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Hej?“ 

Pán Pavel Šimun: „Pravdaže. Pozri sa, tí ktorí ľudia budú chcieť, tak tí dajú peniaze. A tí, 

ktorí nebudú chcieť, tak nedajú jednoducho. A v marci aby sme to uzavreli a budeme vedieť, 
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aj oni, že koľko je peňazí, hej, koľko sa im môže prispieť a hotovo. Keď už budeme vedieť aj 

cenu za tú rekonštrukciu. Budeme vedieť čo ešte, či môžeme pomôcť, alebo nemôžeme 

pomôcť.“    

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Dobre, dobre. Čiže tak spravme uznesenie, že schvaľujeme 

vyhlásenie verejnej zbierky.“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „A poveruje starostu.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Hovorím. Ja to pôjdem zajtra zaregistrovať, zriadim účet nato. 

Samostatný účet.“  

Pán Pavel Šimun: „Píšem pre rodinu Majerovú postihnutú požiarom domu.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Áno.“ 

Pán Pavel Šimun: „Jedna otázka. Čo urobíme, ak nebude sa ten dom dať opraviť. A prišlo by 

k tomu, že by sa musel búrať, nový asi stavať nebudete.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ja som sa o tomto s pani Majerovou rozprával a teda hovorím, 

že ja teda mám také ako jedno riešenie. Že teda, keby previedli tú parcelu na obec a že by sme 

tam my postavili sociálne byty. To by bolo také riešenie. To je na dlhšiu diskusiu, by som 

povedal. Lebo tam sú veľa právnych problémov. Ako to previesť, atď., atď., atď.“  

Pán Pavel Šimun: „To by nebolo..., no dobre...“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Lebo ja vám poviem tak. Ja som prešiel dopredu asi polhodinu 

som prešiel iba, že skrátka tuto máte dom na sociálne byty, štyri byty rozmer asi 15, 20. Ten 

pozemok je 18 krát asi 17. 15,20 krát 8, hej. Čiže ako, sú tu štyri dvojizbové sociálne byty. Je 

tu aj nákres, všetko. Hovorím to je na dlhšiu diskusiu.“  

Pán Pavel Šimun: „Dobre, nechajme to tak, ako to je.“   

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „ Podľa mňa o tom môžeme diskutovať keď budeme vedieť, čo 

s tým domom, hej.“  

Pán Pavel Šimun: „Ak by to bolo tak, že sa to nedá opraviť. Tak potom čo. Peniaze ľuďom 

vrátime naspäť?“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „ No podľa mňa áno, určite. Ak by sa to neopravovalo, tak 

určite.“  

Pán Pavel Šimun: „Dobre. A s tým ešte, že peniaze budú použité na nákup materiálu. Ja by 

som to tam ešte dajako doformuloval, ak súhlasíte.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „ No pozrite sa, ja ... Pani Majerová vy ako všetko nejaké veci, 

oblečenie, takéto veci vám nezhoreli.“  

Pán Pavel Šimun: „Nie to nie. Dnukát nehorelo.“  

Pani Adela Majerová: „Nezhorelo, len je to všetko premočené.“ 

Pán Pavel Šimun: „Zamočené je.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „ No v poriadku. Však teraz ste v teple, ste v suchu. Určite 

treba to oprať, treba to... Ak treba niečo, môžeme spraviť nejakú zbierku textilu, ak niečo 

potrebujete. Ako to nie je problém, takéto. Ale hovorím, že ako na tieto veci to použité 

nebude. Bude to čisto použité na opravu domu.“  

Pani Adela Majerová: „Chcem sa opýtať. Tento nájom budem teraz platiť v januári.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „No, spravíme nájomnú zmluvu. Čiže ako hovorím, tam budete 

odvtedy ako dokážeme previesť elektromer. Lebo tam sa jedná hlavne o ten elektromer. Čiže 

počítam, že tam zase vám spravia nejaké preddavky. Hovorím zistíme, Ľubo platil okolo sa 

mi zdá 60,- € elektriku, hej. Čiže zhruba toto by vám mali stiahnuť. Áno. A s tým hovorím, že 

znížime, neviem koľko ste platili elektriku v tom starom dome.“  

Pani Adela Majerová: „Ja som platila 28,- €“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „28,- €. No tak skúsime to tam znížiť, tak aby tam zostal 

elektromer plus nejaké hovorím pár centov na spotrebu elektriky. Zatiaľ. Veď ak bude treba, 

tak potom sa to tam zvýši. Máš uznesenie, no tak skús?“  



12 
 

Pán Pavel Šimun: „Ja to prečítam najprv vieš, že... Schvaľuje vyhlásenie verejnej finančnej 

zbierky pre rodinu Majerovú postihnutú požiarom domu. Finančné prostriedky budú použité 

na nákup materiálu pre opravu domu.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Áno.“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „Ale tam by malo byť ešte, že poveruje starostu obce o zriadení účtu 

a v zmysle...“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „A ďalšia vec. Daj tam ešte aj termín dokedy bude tá zbierka.“  

Pán Pavel Šimun: „Aha. Vieš čo, to poverenie podľa mňa nie, lebo tak si povedzme. Ak ju 

nezaregistruje, tak...“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ako pozrite sa. Ja ju musím zaregistrovať.“  

Pán Ing. Peter Sedláček: „No veď určite, že.“ 

Pán Pavel Šimun: „Určite treba zaregistrovať.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Nie, no pozrite sa. Určite ja zajtra pôjdem v prvom rade za tou 

Šikulovou. Lebo keď si zoberiete, to čo ja mám tu, tak tu vôbec obce nie sú. Tu sú združenia 

obcí a prakticky nie sú. Takže, hovorím.“  

Pán Pavel Šimun: „Združenia obcí sú tam.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Hej? Ale obec tu nie je. Hovorím, ja v prvom rade musím 

s pani Šikulovou odkonzultovať, že teda či nie je s týmto nejaký problém. Ale dúfam, že nie 

je. No tak ako veď, hovorím...“  

Pán Ing. Peter Sedláček: „No a potom, čo ja viem. Nejaká súkromná osoba keby to riešila cez 

obec, tak že by obec teda tak... súkromná osoba keby vyhlásila zbierku.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Tam sú občianske združenia, neziskové organizácie, 

neinvestičné fondy, nadácie, Slovenský Červený kríž, záujmové združenie právnických osôb, 

účelové zariadenie cirkví a náboženských spoločenstiev, organizácie s medzinárodným 

prvkom a združenia obcí. Toto je zoznam.“  

Pán Ing. Peter Sedláček: „Tak ak to nepôjde, tak to preženieme cez cirkev a hotovo.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „No trebárs.“ 

Pán Pavel Šimun: „Pôjdeš sa spýtať a uvidíš, čo Ti povedia.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Uvidím. Hovorím, ja dneska som volal pani Šikulovej, len 

nezdvihla mi telefón, tak dúfam, že zajtra zdvihne. Keď nie, tak pôjdem na Okresný úrad.“   

Pán Pavel Šimun: „Dobre, môžem čítať uznesenie.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Môžeš.“ 

 

 

UZNESENIE OcZ 27-7/2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

schvaľuje 

vyhlásenie dobrovoľnej finančnej zbierky pre rodinu Majerovú, postihnutú požiarom domu. 

Finančné prostriedky budú použité na nákup materiálu pre opravu domu. Termín do 

31.3.2017.  

 

Za:  Ing. Peter Sedláček, Michaela Černáková, Bc. Jana Majerová, Pavel Šimun,  

        Mgr. Eva Chebeňová, Radoslav Sedlák   

Proti: - 

Zdržal sa: - 

Nehlasoval: -   

 

Uznesenie bolo jednomyseľne prijaté.  
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Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Na niečo sme zabudli, ešte čo sa týka Majerovcov? 

Momentálne asi nie.“ 

Pán Pavel Šimun: „To je asi všetko, čo sme potrebovali.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Pani Majerová ja Vás poprosím. Treba chalanov požiadať, aby 

skrátka začali upratovať trošku tie veci. Ako, ja vám pristavím ten kontajner. Dobre? Ja to 

nejako zariadim, aby ste tam dostali prázdny kontajner. Ale poprosím vás zatiaľ ten eternit do 

toho kontajnera nedávajte. Dajte tam zhorené drevo, čo potrebujete zlikvidovať, niečo také, 

ako horľavé veci, ale zatiaľ ani sutinu ani nič takéto tam nedávajte. Dobre? Hlavne drevo.“  

Pán Mgr. Ján Jančík: „Ja by som len takú jednu vec. Tam daj termín ukončenia zbierky. Lebo 

keď dáš termín, ako keby v tom termíne bola vyhlásená zbierka.“   

Pán Pavel Šimun: „Jaj termín ukončenia.“ 

Pán Mgr. Ján Jančík: „Ukončenia zbierky. Lebo keď dáš termín, tak ako keby vtedy 

vyhlasujete zbierku.“ 

Pán Pavel Šimun: „Jaj, že začne.“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „Hej, to je...“ 

Pán Pavel Šimun: „No keď sa bude vyhlasovať, alebo keď sa bude to zverejňovať, tak bolo by 

treba buď zverejniť číslo účtu, kde sa to bude potom...“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „My to zverejníme určite na internete. Zverejníme, vyvesíme to 

na tabuľu, na nástenku.“  

Pán Pavel Šimun: „Priamo peniaze sa nemôžu priamo vyberať.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Nie, nie, nie. Musia byť skrátka...“ 

Pán Pavel Šimun: „Predtým sa to dalo... Bohužiaľ zneužívalo sa to jednoducho, no tak takto 

to prijali novelu. Nie, celý nový zákon. Dobre.“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „No a keď bude chcieť nejaká tetuška dať, ja neviem 5,- €, 10,- €. 

Tak ako ona. Do banky nepôjde.“  

Pán Pavel Šimun: „Bohužiaľ, no tak nebude...“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Tak potom viete čo, môžeme to spraviť tak, že vypíšeme šeky. 

Ako cez poštu.“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „Jedine príjmový doklad, že...“ 

Pán Pavel Šimun: „Ale na 5,- € euro zaplatí za podanie.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „No a čo s tým spravím, no ako čo... Alebo potom už jedine 

tak, že teda, že zhromaždia sa tie peniaze a vložia sa akože na účet.“   

Pani Bc. Jana Majerová: „Tak, no.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Len to zasa už tam bude chcieť medziplatbu, už toto je 

problém.“ 

Pani Bc. Jana Majerová: „Na proti podpis.“  

Pán Pavel Šimun: „Skôr by som povedal tak nech poprosia buď susedovcov, alebo rodinných 

príslušníkov, ktorí to vedia poslať cez účet, nech pošlú. A nech si to v rodine dajako...“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „No malo by to ísť na účet, no priamo.“ 

Pán Pavel Šimun: „Aby to bolo transparentné, aby sa videlo od koho, že ako, čo.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „No alebo ak chcete, tak môžem ešte jednu vec urobiť, tak 

otvorím účet v Poštovej banke. Síce je najdrahšia, ale môže byť, ale otvorím tu účet.“     

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Aj to je riešenie. Akože ja svoj osobne tu nemám.“ 

Pani Zora Garajová: „Aby poplatky nezožrali viac, ako...“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „Ale to zase nie. No čože mesačne to stojí 5 – 6,- €.“  

Pán Pavel Šimun: „No tak to na tri mesiace sa ako... v podstate.“  

Pán Ing. Peter Sedláček: „Tak náklady nech sú 20,- €.“     

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ak chcete, môžem otvoriť hovorím tu účet, ak by sa to dalo na 

pošte vlastne vložiť.“   

Pán Pavel Šimun: „A vlastne môžu prísť na poštu a vložiť.“  
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Pani Bc. Jana Majerová: „No tak to by bolo jednoduchšie asi pre...“ 

Mgr. Eva Chebeňová: „Asi najjednoduchšie.“  

Pán Pavel Šimun: „Dobre, tak to spravme potom.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Čiže v Poštovej banke.“ 

Pani Zora Garajová: „Za každú tú platbu teda to príjme Poštová banka, bude si účtovať euro 

za prijatie.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Viete čo, to ja zistím.“  

Pani Zora Garajová: „Asi.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Asi áno. Nám by to bolo lepšie otvoriť to v našom balíku.“  

Pani Bc. Jana Majerová: „Jasné.“  

Pani Zora Garajová: „Lebo koľkí ľudia prídu, oni si stiahnu za prijatú platbu.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Pošta zarobí dobre, Poštová banka zarobí dobre. Poštová 

banka je jedna z najdrahších.“  

Pán Pavel Šimun: „Ak je to takto, tak to radšej zisti. Ak je to takto, tak...“   

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ja pôjdem do Poštovej banky, či nám vedia spraviť nejaké 

špeciálne prostredie. Lebo ak naozaj za každý vklad, tak to oni dokážu brať ja neviem 50 

centov, alebo koľko.“   

Pani Zora Garajová: „Alebo potom na Obecný úrad zapísať, hej. A korporatívne všetky 

peniaze potom na účet dať.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Pani Garajová, je to...“ 

Pán Pavel Šimun: „Práve že to zákon neumožňuje, ja som to tiež čítal. No tak lebo... lebo sa 

to zneužívalo a ľudia sa na to sťažovali, no tak to preto takto ošetrili. No pozrite sa...“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Zistím, či Poštová banka je nám schopná urobiť niečo, alebo ja 

sa spýtam aj vo VÚB-ke. Ak skrátka nám dajú aj bezplatné platenie, tak to by nám vedeli 

podľa mňa urobiť určite. Poštová banka ťažko asi. No, ale zistím, že aké sú podmienky. Ja 

tam poznám riaditeľa, tak skúsim zistiť, ako sa to robí. Lebo hovorím, viem, že Poštová banka 

fakt berie ešte aj za to, že tam vkladáš. Ešte aj za to.“  

Pán Pavel Šimun: „Je to možné.“  

Pani Zora Garajová: „Nielen za vklad, ale aj za výber.“  

Pán Pavel Šimun: „Nielen Poštová banka, ale aj iné banky.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ešte sme niečo zabudli.“ 

Pán Pavel Šimun: „Plán zastupiteľstiev. Či k tomuto bodu. Či to máme ďalší bod.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ja ešte vás chcem poprosiť, ak sa dá toho Blatnického tie 2 m, 

aby sme to vedeli dať na kataster. Ja som zabudol, ukážem vám to na geometráku. Som 

zabudol, že tam je ešte jedna parcela.  Je to presne, čo sme minule schválili. Je to lomeno 5 a 

jedná sa o túto parcelu maličkú hovorím.“ 

Pán Pavel Šimun: „Či to bude ešte jedna parcela.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „No to je 2 m2. Toto, tento cvičok som si nevšimol, že tam je  

ešte ďalšia parcela o výmere 2 m2, aby sme to vedeli dať na kataster. Čiže toto je vlastne to 

uznesenie, hej. Päť a 2 m2.“ 

Pán Pavel Šimun: „Do tohto môžem písať?“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Áno môžeš.“ 

Pán Pavel Šimun: „Teda nenapíšem, len číslo uznesenia.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Áno.“ 

Pán Pavel Šimun: „Môžem čítať?“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Môžeš.“ 
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UZNESENIE OcZ 27-8/2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

schvaľuje 

odpredaj parcely KN C 1085/5 zastavané plochy a nádvoria o výmere 2 m2 za cenu 10 €/m2 

pre Petra Blatnického s manželkou Emíliou, obaja trvale bytom Severná 19, Banská Bystrica. 

Parcela sa odpredáva podľa §-u 9, ods. 2 písm. a/ a §-u 9a ods. 8 písm. b/ Zákona č. 138/1991 

Zb. o majetku obci v znení neskorších predpisov, za účelom rozšírenia pozemku kupujúceho.   

 

Za:  Ing. Peter Sedláček, Michaela Černáková, Bc. Jana Majerová, Pavel Šimun,  

        Mgr. Eva Chebeňová, Radoslav Sedlák   

Proti:  

Zdržal sa: - 

Nehlasoval: -  

 

Uznesenie bolo jednomyseľne prijaté.  

 

6. Rôzne.  

 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Dobre, poďme na ten plán zasadnutí. Máte nejaký návrh. Ako 

chcete často zasadnutia. Každé dva mesiace? Ideme prvý polrok, či ideme celý rok spraviť.“  

Pán Pavel Šimun: „Celý rok.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ja som dal na prvý polrok, ale však to nie je problém. Čiže na 

rok 2017 nasledovne, čiže poprosím dátumy.“   

Pán Pavel Šimun: „Čo budeme február, apríl, jún, august, október a v decembri potom.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Potrebujeme určite v júni ak sa spraví záverečný účet, hej.“  

Pán Pavel Šimun: „A v decembri potrebujeme určite. A každý druhý mesiac, nie?“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „No tak dajme povedzme marec, jún, hej. Ale poďme do 

kalendára.“   

Pán Pavel Šimun: „Alebo tak inak by som povedal, že poďme, lebo... No február, apríl, jún, 

august, október, december.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Tak marec je... čo chcete piatky? Marec je 17., 24.“ 

Pán Pavel Šimun: „Ja ak môžem, tak...“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „Nie február?“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Marec 2017 mám.“ 

Pán Pavel Šimun: „Ale február sme povedali. Nie?“  

Pán Ing. Peter Sedláček: „Ak to má byť každý druhý mesiac. No tak vravím február.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Apríl, jún? Dobre, dobre. Február je 17., 24. taktiež.“  

Pán Pavel Šimun: „17.2.?“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „17.2. dobre. Chcete dávať piatky. Hej?“ 

Pán Pavel Šimun: „Ak ja môžem povedať za seba, tak áno.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Apríl je 14., 21., 28.“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „Kedy tam vychádza Veľká noc. Aby sme to nie na Veľký piatok.“ 

Pán Pavel Šimun: „Veľká noc je teraz neskôr. No ale počkaj v apríli už 21. nebude Veľká 

noc.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „No teraz je dlhý fašiang. A prisahám neviem.“ 

Pani Zora Garajová: „Od 14.-teho do 17.-teho je sviatok.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „21.?“ 

Pán Pavel Šimun: „21. potom.“ 
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Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Jún je 9. 16. 23.“ 

Pán Pavel Šimun: „23 dajme. Nie?“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „23. Potom spravme september, ak môžem. Či chcete cez 

prázdniny?“ 

Pani Bc. Jana Majerová: „To sa uvidí, ak náhodou niečo.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Tak spravme 8.9., aby sme mali hneď po prázdninách. 

Dobre?“   

Pán Pavel Šimun: „Áno.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „8.9. Potom môžeme spraviť povedzme 10.11. a ešte 15.12. 

okolo.“  

Pán Pavel Šimun: „A keby sme spravili 28.10.? Či 27.?“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „27.10. dobre, v poriadku. Mne je to ako jedno. To je 

dušičkový týždeň.“  

Pán Pavel Šimun: „Aha, to nie je dobre. Tak 20-teho dajme o týždeň skorej.“ 

Pani Bc. Jana Majerová: „V septembri máme.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Tam máme prázdniny, dobre. Nie je problém.“ 

Pán Pavel Šimun: „Tam ten rozpočet.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „A december 15.-teho. Tam necháme na 15.-teho decembra. 

Hotovo. Dobre?“ 

 

 

UZNESENIE OcZ 27-9/2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

schvaľuje 

plán zasadnutí obecného zastupiteľstva na rok 2017 nasledovne:  

17.2.; 21.4.; 23.6.; 8.9.; 20.10.; 15.12. 

 

Za:  Ing. Peter Sedláček, Michaela Černáková, Bc. Jana Majerová, Pavel Šimun,  

        Mgr. Eva Chebeňová, Radoslav Sedlák   

Proti: - 

Zdržal sa: - 

Nehlasoval: -   

 

Uznesenie bolo jednomyseľne prijaté.  

 

 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Dobre, sme v bode rôznom v diskusii a záver. Nech sa páči. 

Má niekto niečo?“  

Bc. Jana Majerová: „Ja chcem všetkých oboznámiť s tým, že pán farár inicioval písanie 

obecných novín znova, tak nás niekoľkých oslovil. Zajtra by sa taká redakčná rada mala 

stretnúť. Pripravíme cenové ponuky, ja som už jednu dala pán.................. povedal, že teda 

tiež, hej. Ide hlavne o to, aby sme sa aspoň od niečoho odrazili. A to znamená. Pán farár ma 

poveril, aby som s tým oboznámila, teda že či vôbec my súhlasíme všetci s tým, aby obecné 

noviny vychádzali. Chceme, aby tieto obecné noviny sa tlačili normálne v tlačiarni. Požadoval 

tak, aby to bola že lepšia kvalita, aby obsahovo, aby to bolo väčšie, aby sa dal priestor 

všetkým, ktorí by chceli tam niečo napísať. Čo sa týka verejnej správy, kultúry, športu, 

všetkých tých komisií, čo chceme. S čím chceme ľuďom oboznámiť. So všetkými 

informáciami, ktoré sú nutné zo strany obecného úradu, či o odpadoch, či o novinkách, 

o všetkom ako sa to aj písalo predtým. No a nejaké ešte aj čo sa týka pani farárky nejaké 
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informácie, pána farára katolíckeho, ak by niečo chceli, tak tiež by sa dali nejaké informácie 

určite zverejniť. Všetky tie nejaké spoločenské organizácie, ktoré fungujú by mohli tam 

oboznámiť všetkých ľudí s činnosťou svojou, čo sa pripravuje. No a v podstate ja neviem, 

podlieha to nejakému schváleniu?“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Registrácii.“ 

Bc. Jana Majerová: „No tak to je jasné, že registrovať. Ale myslím si, že teda či obecné 

zastupiteľstvo...“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Tam ide o financie.“ 

Bc. Jana Majerová: „O financie.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „O financie, ak teda viem, že zhruba tá ponuka je okolo 400 – 

500,- € za jedno vydanie. Neviem akú periodicitu chcete.“  

Bc. Jana Majerová: „Zatiaľ bol taký návrh, je to len na našej dohode, že 1-krát za tri mesiace. 

Zatiaľ.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Čiže štvrťročne.“ 

Bc. Jana Majerová: „Hej, zatiaľ.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Čiže jedná sa zhruba o 2 tis. € na to vytlačenie. Ak teda 

berieme zhruba ten náklad. Tak oni prerátajú okolo 550?“ 

Bc. Jana Majerová: „Koľko ste rátali. Ja som dávala, hej... Toľko?“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Lebo Zuzana povedala, akože sú ...................... My 

potrebujeme okolo 450 na domácnosť.“  

Bc. Jana Majerová: „Ja som si napísala do tej ponuky predbežne. Mám ho taký s tlačiarňou, 

že 400 ks, ale to je taký prvý nástroj. 400 ks nejaké farebné fotky, čiernobiele fotky. Ako no... 

tak.......................“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Janka ako pokiaľ viem, ako toto dali sme včetne grafickej 

úpravy, včetne všetkého dali sme tam článok.“   

Bc. Jana Majerová: „Oni by urobili aj grafiku.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „No, však hovorím.“  

Bc. Jana Majerová: „Áno, áno. Ale myslím, že bez grafiky farebne, celofarebná je to 234,- € 

aj s DPH.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Za...“ 

Bc. Jana Majerová: „Za 400 ks.“ 

Pán Pavel Šimun: „Za 400 ks? S tým, že pripravíme hotové a dáme im nech vytlačia.“ 

Bc. Jana Majerová: „Lebo ja som im písala teda, že aj grafiku. Niekoľko, tam sa tá grafika...“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ja vám poviem takto. My ten program nejaký máme, ale ten 

program je slabý ako na rovinu.“  

Pán Pavel Šimun: „Na takúto grafiku, ak to chceme normálne v printe robiť, tak to sa nedá 

v tom robiť určite. Ja by som povedal...“  

Bc. Jana Majerová: „Čo preto urobiť, aby tie noviny boli tak, ako si to predstavujeme.“ 

Pán Pavel Šimun: „No v prvom rade chvalabohu, že tie noviny idú vychádzať, veď 

rozprávame o tom koľko a nič, jedna vec. Druhá vec ja si myslím, že  peniaze by nemali byť 

problém. A tretia už to, či ideme robiť s grafikou, alebo bez grafiky, uvidíme aká partia sa dá 

okolo novín dokopy. Kto čo bude vedieť spraviť a či sa nájdu dajakí jedinci, ktorí by boli 

ochotní spraviť grafiku.“  

Bc. Jana Majerová: „No informovať môžem, zatiaľ naozaj sme tam Zuzka Kútna, ja, Marika 

Vidová, pán farár, Alexandra Kovalčíková. Vieš ktorá?“  

Pán Pavel Šimun: „Už odstúpila.“ 

Bc. Jana Majerová: „Áno, lebo si uvedomila, že má dve malé deti, že je to nie jednoduchá 

vec, lebo že ona vlastne to má vyštudované a že tomu sa treba venovať.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ale povedala, že bude riešiť niečo externe.“ 
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Bc. Jana Majerová: „Ale som ju požiadala o nejaké rady, nejakú pomoc pri tom. Takže ona... 

Zatiaľ o ďalších neviem. Viem, že písala Tebe, Janovi Jančíkovi, tak to tam bolo v 

..................., ale čo sa týka takej tej redakčnej rady, tam ju nikto zrejme neprijal.“  

Pán Pavel Šimun: „Záleží od toho koľko .............. Ja by som to nechal na tých ľudí, ktorí 

budú okolo novín robiť, pretože aj ten materiál. Lebo my to tu budeme zbytočne...“ 

Bc. Jana Majerová: „Zbierať materiály, tak ako...“ 

Pán Pavel Šimun: „Je otázka, či to bude osem strán, či to budú štyri strany, či to bude 

šestnásť, či dvadsať.“ 

Bc. Jana Majerová: „Na prvý krát nevieme, hej.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Pozrite sa, takže akože minimálne potrebujeme rozporcovať 

informácie, naozaj ten odpad by sme mali začať riešiť, lebo to je...“  

Pán Pavel Šimun: „Ale veď písať jesto o čom.“  

Bc. Jana Majerová: „Ten počet strán si myslím sa bude meniť. Vieš, vždy keď sa niečo 

takéto...“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ja mám na stole „Ponický spravodaj“ a pozrel som si 

„Podkonický spravodaj“ a myslím si, že sú celkom na slušnej úrovni tie noviny. Takže ak by 

to bolo niečo také. Osobne si myslím, že v podkonickom bolo zbytočne veľa nejakých 

cirkevných vecí dávané, no ale hovorím to...“  

Bc. Jana Majerová: „Poslal mi ten pán Geško, riaditeľ ako vzor „Ľupčianske zvesti“. To oni 

asi tlačia tiež, takže asi tak ako, aby som videla ako to asi vyzerá.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Hovorím pozri si ten podkonický, ak  majú na stránke tie 

noviny, pozri si. Ako celkom zaujímavé hovorím, len trošku veľa tých cirkevných vecí, lebo 

tam je pán farár členom rady. Tam sa mi zdá tri strany boli cirkevných vecí, takže ako...“  

Bc. Jana Majerová: „Ja si to predstavujem tak, že tam každý bude mať rovnaký priestor.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Tak to sa uvidí.“ 

Bc. Jana Majerová: „Nedá sa to tam dodržať, ale zasa aby to bolo trošku proporčne rozdelené, 

aby neboli tie problémy s vznikom. To sa bude dať.“     

Pán Pavel Šimun: „To sa bude podľa mňa pružne musieť k tomu pristupovať.“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „Noviny by mali byť aktuálne. Podľa toho, že...“ 

Pán Pavel Šimun: „Ak bude nejaký problém, tak bude treba dať. “ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „Jasné.“ 

Bc. Jana Majerová: „Áno, no veď tak samozrejme, ako...“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „No uvidíme, ako to zajtra doladíte, hej.“  

Bc. Jana Majerová: „Takže ja potrebujem len tú informáciu. Dozvedela som sa, že teda 

noviny áno.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Áno.“ 

Bc. Jana Majerová: „Budeme vydávať, budú sa aj tlačiť v tlačiarni. Nebude problém, hej 

s peniazmi, alebo... Tu je celkom dobrá ponuka.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ako hovorím, viem že oni dokážu urobiť aj grafiku.“  

Bc. Jana Majerová: „Áno robia. Robia, lebo ja som spolupracovala...“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ja by som teda poprosil. Ja síce mám vypísaný ten oný a zatiaľ  

som to nazval ako „Ľubietovský spravodaj“, ale ak poviete, že to mám inak nazvať, tak mám 

ďalšie tlačivo. Ja si skrátka vytlačím, aby som to zaregistroval na Ministerstve kultúry.“  

Bc. Jana Majerová: „Ide o názov.“ 

Pán Pavel Šimun: „Obecné noviny“.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „“Obecné noviny“ nemôžeme dať, lebo „Obecné noviny“ sú 

celoštátny denník ZMOS-u. Nemôžeme dať „Obecné noviny“. Čiže musíme tam niečo dať, 

ako niečo... Hovorím Poníky majú „Ponický spravodajca“, Podkonice majú „Podkonický 

spravodaj“. Ako podľa mňa niečo takéto by sa tam malo dať. Ale ako nechám ten názov na 

vás, ale nemôžu to byť „Obecné noviny“.  
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Pán Pavel Šimun: „“Ľubietovský klebetník“.“  

Pani Zora Garajová: „“Ľubietovské zvesti“.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „No ako hovorím. Počkám, ja neviem to zatiaľ registrovať lebo 

mne to treba napísať. Bude sa to volať taká... Hotovo.“ 

Bc. Jana Majerová: „My o tom dneska nerozhodneme:“ 

Pán Pavel Šimun: „ Pozrite vo februári bude zastupiteľstvo, dovtedy sa dá redakčná rada 

dokopy. My ju máme predstavenie, pretože názory odsúhlasíme a vymaľované.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Oni chcú už sa mi zdá vo februári vydávať noviny. Takže 

hovorím zajtra... registrácia trvá 15 dní.“   

Pán Pavel Šimun: „Ja viem o tom, že do konca marca.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „No dobre. 15 dní trvá registrácia. Treba si uvedomiť, hej.“  

Pán Pavel Šimun: „Čože?“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „15 dní trvá registrácia. Osobne si myslím, že ak do konca 

mesiaca sa dokážeme zhodnúť na nejakom názve, tak by sme to mohli zaregistrovať. Budú 

mať všetko, čo potrebujú. Nech pracujú.“  

Pán Ing. Peter Sedláček: „Dajme „Ľubietovské novinke“.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Zase mysli na jazykový zákon.“  

Pán Ing. Peter Sedláček: „“Ľubietovské novinky“.“  

Pani Zora Garajová: „A hlásnik?“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „Ale novinke by boli lepšie.“  

Bc. Jana Majerová: „“Čo nového Ľubietová“.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Zložitý názov. Neviem, mne to je jedno. Hovorím, vyberte 

nejaký. Len bolo by dobré, keby sme sa dokázali dohodnúť, aby som to dal zaregistrovať a 

vybavené. “  

Pani Zora Garajová: „“Ľubietovský hlásnik“.“ 

Bc. Jana Majerová: „Hlásnik, to aj mňa napadlo dnes.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Počúvajte dohodnime sa takto. Skúste zajtra sa vy na tej 

schôdzi porozprávať, dajte návrh. Rozpošleme poslancom a spravíme anketu medzi 

poslancami. Ak skrátka dokáže nejaký názov získať takú podporu, tak zaregistrujeme. Ak nie, 

tak počkáme.“  

Pán Ing. Peter Sedláček: „Jazykový zákon keď si to  len „Ľubietovské novinke“ tak podľa 

mňa by nemal byť problém s jazykovým zákonom.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „No, nie som si celkom istý, no ale dobre.“  

Pán Ing. Peter Sedláček: „Nezaručíš, že pisateľ, ktorýkoľvek nenapíše hrubicu, alebo neviem 

čo. To nezaručíš a to je tiež jazykový zákon. Ja si myslím, že „Ľubietovské novinke“ by sa 

tomu nič nestalo.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Viete čo, Janka zajtra preberte ten názov, akoby ste si 

predstavovali. Prosím Ťa, ak dokážete vypotiť nejaké tri návrhy, tak skúsime to poslať 

poslancom. Ak sa dokážeme na niečom zhodnúť, tak ako ja s tým nemám problém. Dobre. 

Všetko? Má ešte niekto niečo?“  

Pán Ing. Peter Sedláček: „Ja sa chcem len opýtať. Kronikára sme nezvolili. Zabudli sme, 

alebo nemáme nikoho prihláseného?“   

Bc. Jana Majerová: „Kronikára jednoducho...“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „Nemáme.“ 

Bc. Jana Majerová: „Nemáme. Ja koľkých som oslovila. Nepodarilo sa vám náhodou, ak ste 

sa s niekým o tom...“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „Ja som sa s nikým.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Bolo by niekoho načínať.“  

Pani Zora Garajová. „Chládek.“  
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Bc. Jana Majerová: „Pán Chládek to chcel robiť, chce to robiť. Na túto funkciu sú nejaké 

parametre.“   

Pani Zora Garajová: „V televízii to bolo, akým perom písať.“  

Bc. Jana Majerová: „Aj aký človek samotný ako... Ja neviem, či...“ 

Pán Pavel Šimun: „A tá Ľuba keď si robila kurz na to vlastne na strednej škole. Skús sa 

porozprávať.“  

Bc. Jana Majerová: „Ja som... S Ľubkou som sa rozprávala už skôr. Ešte raz sa budem s ňou 

rozprávať.“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „Holíčka?“ 

Pán Pavel Šimun: „Nie.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Od Dobríkov.“  

Bc. Jana Majerová: „Kenická. Ľubka Kenická.“  

Pán Pavel Šimun: „Dobríčka. Najmladšia Dobríčka.“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „Viem ktorá.“  

Pán Pavel Šimun: „Jaro no... Dievka najmladšia.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Pozrite sa. Ja jediné, čo si myslím, že taký človek by mal mať 

naozaj vzťah k histórii a k takým veciam. V tomto smere tiež moc nesúhlasím s pánom 

Chládekom. Ten dokáže upraviť históriu podľa svojich vecí, čo nájde na internete. A budeme 

vyzerať ako Kocúrkovo. Bez toho, aby som ako... Hovorím ja osobne si myslím, že teda pán 

Chládek niektoré veci, ktoré akože Ľubietová bolo na Hrbe a takéto veci ako... sú pritiahnuté 

veľmi za vlasy. No ako hovorím ako ja svojím spôsobom nemám ako..., ale hovorím mal by 

to byť človek, ktorý aspoň trošku akceptuje nejakú danú históriu.“ 

Pani Zora Garajová. „Ak hovoríte, že nemáte koho, tak potom tú Dobríkovú.“  

Pán Pavel Šimun: „Treba sa jej spýtať, no.“  

Bc. Jana Majerová: „Ešte sme v štádiu, že hľadáme naozaj, oslovujeme lebo...“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ako v tomto smere ja sa naozaj spolieham na kultúrnu 

a školskú komisiu nech vyberú. Vyberú a potom vám ju predložia na schválenie.“  

Pán Pavel Šimun: „Veď v podstate, nie kronikár aj tak musí zosumarizovať nejakú časť 

obdobia, ktoré chce zapísať. Musí to predložiť obecnému zastupiteľstvu. Obecné 

zastupiteľstvo odsúhlasuje zápis.“    
Bc. Jana Majerová: „Obecné zastupiteľstvo schvaľuje áno.“   

Pán Pavel Šimun: „Čiže to nemôže nejako svojvoľne písať tam čo chce.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Jasné.“  

Pán Pavel Šimun: „Že to musí mať nejaký chronologický nejaký sled a potom aj veci k tomu, 

aby to bolo...“  

Pani Zora Garajová: „Videl to niekto o kronikároch v televízii.“  

Pán Ing. Peter Sedláček: „Hej, ja som to videl.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Možno, že teraz naozaj na to existuje komplet vlastne 

školenie, literatúru a všetko, čo existuje.“  

Pani Zora Garajová: „Ešte aj akým atramentom, perom písať a že kronika má byť v trezore.“  

Pán Pavel Šimun: „Ja ak si dobre pamätám, Ľuba ten kurz absolvovala na stavebnej.“ 

Pani Zora Garajová: „No tak potom nie je problém.“  

Pán Pavel Šimun: „Len či to teraz bude chcieť robiť, to ja neviem. No, keď má tri deti teraz.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Dobre, hovorím. Poprosím školskú, kultúrnu komisiu nech 

toto si tu vyrieši.“  

Bc. Jana Majerová: „Ja prejdem ešte...“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „Nejde len o Podlipu, ale občania z Podlipy konkrétne Dano 

Kenický mi telefonoval, že minulý štvrtok obecní zamestnanci opomneli  pozvážať kukáčiky 

dole, lebo smetiari sa tam nedostanú, keďže nieže nebolo posypané, ale no...“  
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Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ako pozrite sa. Takéto veci treba zavolať na úrad a snažíme sa 

to promtne riešiť, hej. Čiže hovorím chlapi naložia tisícstovku do Peugeota  a odtiaľ to 

pozvážajú.“  

Pán Ing. Peter Sedláček: „No ale keď oni Paľo keď to chodia robiť vždy každý štvrtok, keď 

je...“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ešte raz Peter. Ja sa snažím, naozaj sa snažím len hovorím. 

Treba si uvedomiť jednu vec. To smetiarske auto má nejakú hodnotu. Tam len spätné zrkadlo 

má 300,- €-vú hodnotu. Ako ten chlap povedal. Viete čo, nehnevajte sa ak bude takáto cesta, 

on tam nepôjde, lebo jemu to zrkadlo, ak ho rozdrbe, tak mu ho zosobnia, čiže pol výplaty má 

v prdeli.“  

Pán Ing. Peter Sedláček: „Práve preto hovorím, každý štvrtok ráno treba automaticky poslať 

našich chlapov. Kontajnery pozvážať ja neviem na prístupné miesto, trebárs na pílu. Alebo 

tam, kde s tým autom veľkým vie...“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ja by som to skôr videl inak. Ako ja sa snažím Mira Beličku 

dokopať, aby vždycky pred každým štvrtkom, len teraz zase má snežiť, just štvrtok. Takže sa 

snažím Mira dokopať, aby to poriadne posypal. Keď to posype tie hlavne najväčšie tie kopce, 

tak smetiari nemajú problém tú dedinu prejsť. Aj dneska hovorím tú dedinu nemali mať 

problém smetiari prejsť. Druhá vec je tá, že hovorím, fakt máme takú smolu, že väčšinou buď 

sneží, tým pádom to posypať nemôže, lebo len pluhuje. Lebo má založený pluh. Hovorím, už 

minule som mu núkal aj to, že teda by išiel pluhovať Kútny a on by len sypal za ním, ale ako 

s Mirom sa dosť tiež ťažko komunikuje v tomto smere. Takže hovorím, ako... a toto hovorím. 

Akonáhle napríklad teraz volal .................. hovorím. Riešim tú ............. Keď skrátka volajú, 

že tuto je problém, väčšinou na druhý deň, veď však máme tieto tisícstovky vyvezené, takže 

hovorím jednu tisícstovku hodia do Peugeota a povysýpajú. Takže je to vyriešené.“  

Pán Ing. Peter Sedláček: „Keď si spomenul posýpanie. Ľudia z druhej strany, hlavne teda 

z druhej strany by chceli troška potrúsiť tým...“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Hrnčiarsku?.“  

Pán Ing. Peter Sedláček: „Druhú stranu prívalu.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Hrnčiarsku. Dobre. Aj Debnársku? Dobre.“  

Pán Ing. Peter Sedláček: „A ešte mám jednu pripomienku. Na verejnom hovore poslanci 

niektorí sme robili ramená, že budeme pravidelne sedieť, teda alebo sa pokúsime. Ak bude 

teda záujem zo strany občanov sedieť raz za trebárs dva mesiace, alebo raz za mesiac. Dobre. 

Čo s tým ideme spraviť.“  

Bc. Jana Majerová: „Určíme si nejaké termíny?“  

Pán Pavel Šimun: „Bolo by dobré vždycky, aby to bolo týždeň pred obecným 

zastupiteľstvom. Alebo po zastupiteľstve?“  

Pani Mgr. Eva Chebeňová: „Pred hádam.“  

Pán Pavel Šimun: „Pred by bolo lepšie. Len to by sme museli sa zase dohodnúť, aby sme mali 

my týždeň dopredu program, aby sme vedeli čo sa ide preberať, ak sa ľudia chcú prísť 

spýtať.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Tak pozrite sa ja osobne by som fakt bol za, že keby sme si 

spravili aj neviem ako to riešiť s rokovacím poriadkom, lebo som to nepozeral. Ale naozaj by 

sme mali riešiť žiadosti, ktoré sú povedzme dva týždne aspoň pred zastupiteľstvom dané na 

úrad. Lebo najväčší problém ten povedzme, že môžeme spraviť pozvánku ako chceme, keď 

nepríde deň predtým žiadosť, tak hovorím nemáme to ako riešiť. Čiže ja by som sa vrátil 

k tomu rokovaciemu poriadku a s tým, že teda a aspoň to je viď prípad presne aj tento 

Blatnický. Hovorím, ja väčšinou tie uznesenia prichystávam tri hodiny pred novým 

zastupiteľstvom. Malo by sa to riešiť tak, že naozaj, čo sa má odovzdať stavebnej komisii sa 

odovzdá a stavebná komisia prichystá to uznesenie. Ja im kľudne dám vzory, veď to nie je nič 

zložité. Nič zložité. Hovorím a každá tá komisia by si mala prichystať to uznesenie a naozaj, 
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že ja teda iba uznesenia, ktoré vlastne sú potrebné pre obec. Ale hovorím to v tomto smere to 

by sa malo teda úplne zmeniť ten štýl práce. Ja nemám problém, ja vám ten program 

zasadnutí, ja vám môžem pozvánku vyrobiť dneska.“  

Pán Pavel Šimun: „Počúvajte a keby sme to spravili celkom ináč. Nejde až tak o obecné 

zastupiteľstvo. Uvidíme, či ľudia budú mať o to záujem. Či tam vôbec budú chodiť. 

Dohodnime sa napríklad, dohodnime sa teraz. Štvrtky, alebo piatky. Stredy, utorky, pondelky. 

Kedy môže byť tá miestnosť voľná.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Tá je voľná furt.“ 

Pán Pavel Šimun: „Tam by bolo najjednoduchšie dole, aby sa nemuselo chodiť...“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Tam je voľno stále. Teraz sú tam nové stoly. Hovorím dáme 

tam poriadne stoličky. Nie je problém.“ 

Pán Pavel Šimun: „Tak podľa mňa nechajme to na február. A vo februári si napíšeme e-mail 

a napíšeme Ti, že kedy sme sa dohodli a kto bude mať chuť a ponuku, môže prísť. Nebudeme 

to, že jeden, dvaja. Jednoducho všetci.“ 

Bc. Jana Majerová: „Každý si k tomu sadne, čo bude...“ 

Pán Pavel Šimun: „Kto čo bude chcieť, môžeme sa...“ 

Pani Zora Garajová: „Ak môžem k tomu povedať. Myslíte si, že vám budú chodiť ľudia? 

Vidíte koľkých máte dnes.“  

Pán Pavel Šimun: „Bola si na hovore?“   

Pani Zora Garajová: „Bola, bola. No a práve preto chcem povedať, že nato ste tu všetci 

poslanci a kto má problém, nech nepríde na zastupiteľstvo. Lenže muselo by sa hlásiť aspoň 

tri dni. Prečo oni by mali, ako aj povedala Rosenbergerová: „Nechodíte po domoch“. Čo ste 

ako jehovisti, z domu do domu.“    

Pán Pavel Šimun: „Jej, my to takto vyriešime.“  
Pani Zora Garajová: „Tu ste všetci. Kto má problém, nech príde na zasadnutie a tam nech 

prednesie problém, ktorý má. A tu by sa mal riešiť ten problém. Nie chodiť zas... Sedieť 

a príde vám jeden, alebo nikto? No som zvedavá, koľkí vám prídu.“  

Pán Pavel Šimun: „V Bánovciach to takto funguje. Napríklad v meste majú poslanci svoje 

priestory a každý svoj obvod. Ten ktorý má obvod svoj, tak majú tí na ktorý ten obvod sú, tak 

majú normálne hodiny určené, aby si neverila, koľko ľudí tam chodí. Ja som tam bol 2-krát sa 

pozrieť pri rôznych poslancoch. To ja som žasol, koľko Bystričanov tam stálo v radoch 

a čakali, aby mohli o problémoch diškurovať.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Treba si uvedomiť, že v Bystrici fungujú, tak ako kluby 

architektov, kade koho a skrátka niektoré veci naozaj ich zaujímajú.“  

Pani Zora Garajová: „To je mesto.“  

Pán Ing. Peter Sedláček: „No ale, že aby sme dali naozaj, ako viete...“ 

Pán Pavel Šimun: „Ale nehádzať flintu do žita. Urobme ten krok dopredu. A uvidíme. “  

Pán Ing. Peter Sedláček: „Presne tak. Smerom k občanom.“  

Pán Pavel Šimun: „A z toho sa urobí intenzita. Či raz za mesiac, či raz za dva mesiace, či raz 

za štvrťrok.“  

Pán Ing. Peter Sedláček: „Skutočne názor, že poslanec má chodiť po ľuďoch je totálne 

z cesty. Nech to povedal ktokoľvek. Či Miro, či teta Silva, ale to je proste...“  

Pán Pavel Šimun: „Ja sa Silve vôbec nečudujem, je to stará garnitúra. Ona si to veľmi dobre 

pamätá, keď už nikdy inokedy, tak na konci roka prišli spraviť poslanci súpis zvierat.“ 

Pani Zora Garajová: „Áno, to si ešte aj ja pamätám.“  

Pán Pavel Šimun: „Všetci sa porozprávali. Poslanec prišiel ožratý ako sviňa domov a život 

bežal. Všetci boli spokojní.“  

Pani Zora Garajová: „No to bola povinnosť chodiť pospisovať, aby sa vedelo...“ 
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Pán Pavel Šimun: „Áno. No a potom chodili hasiči. Spravili preventívu, pozreli kochy. Tak 

isto prišli ožratí domov, ale kochy boli skontrolované. Nebolo tak? No a toto tým ľuďom 

chýba jednoducho.“    
Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Dobre. Má ešte niekto niečo?“  

Bc. Jana Majerová: „Že máme stoly dole vymenené?“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Áno.“  

Bc. Jana Majerová: „V tej miestnosti. Zuzka mi vravela, aj stoličky, že ste zohnali nejaké.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Áno. Rušili Perlu v Bystrici, tak za Aviu sme vlastne doviezli 

sem všetko.“  

Bc. Jana Majerová: „A koľko sa vám podarilo.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „No ako keď sa povie, to čo pozriem. Tak je tam toľko stolov, 

ako je tu.“  

Bc. Jana Majerová: „Ja sa pýtam stoličiek koľko sa vám podarilo.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Vieš čo, dali sme ich do .................., ale zase ich stiahneme.“ 

Bc. Jana Majerová: „Hej, budú nám tieto?“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „No tak ako je z Perly, len hovorím, tam sú vlastne tie 

čalúnenia také aké sú. Ale dá sa myslím si.“ 

Pán Pavel Šimun: „To sú hore z jedálne z Perly?  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Prosím?“ 

Pán Pavel Šimun: „Z jedálni z Perly, hej?“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Nie z jedálne. To bol ten pivovar Perla, čo bol nad starým 

Priorom.“  

Pán Pavel Šimun: „No ale tie stoličky sú hovorím z jedálne aj tie stoly.“   

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ja netuším, ja som tam nebol. Takže neviem.“  

Pán Pavel Šimun: „Ja som tam niekoľko rokov chodil na obedy.“   

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Nech sa páči.“ 

Pani Zora Garajová: „Ten kostol ešte stále nie je osvetlený, hovorila som. No a ako som sa 

dozvedela, že to osvetlenie je v záruke. Čiže kým je v záruke, treba na tú firmu tlačiť, nech to 

osvetlia. Dobre?“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ja ešte to vám chcem povedať. Dneska keď bol opravovať tie 

hodiny pán Kováč, ktorý nám chodí robiť tie lampy. Tak on vlastne má mi poslať ponuku na 

to verejné osvetlenie, čo od nás bude.  A prosím vás, to si všimnite, tí čo chodíte po tme do 

práce, pri Marianovi  Žabkovi dal lampu 15 W-ovú ledku, ktorú navrhuje, aby bola na 

bočných uliciach. Na bočných uliciach, hej opakujem. Na hlavných uliciach navrhuje, aby 

boli aspoň 40 W-ové letky, aby skrátka to osvetlenie bolo trošku väčšie. Tú tiež do poslednej 

chvíli namontuje a s tým on povedal, že teda on má mi dať ponuku, lebo pýtal sa ma, že čo 

teda preferujeme. Ja som povedal, že určite svietenie. Že ako keď idete teraz na Povrazník, 

tam to svieti ak za dušičky. Aby to skrátka svetlo tam nejaké bolo. Tak on povedal, že na tých 

bočných uliciach by tie 15-tky mali stačiť. Pozrite si, ako tá letka skrátka vyzerá teraz, hej. 

Čiže pozrite si ju. A druhá vec je tá, tú 40-tku, to je niečo také, čo je tuto na tom prechode ale 

toto že je Čína, čiže toto určite nie. Skrátka, že asi najskôr nejaké Philipsy. Má poslať nejakú 

tak ako ponuku.“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „To je z tých Slovenských elektrární? Z tej Energy?“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Nie, toto je Kováč, ktorý nám chodí teraz montovať svetlo, 

hovorím.“  

Pán Pavel Šimun: „On postupne mení tie, ktoré budú vadné.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ale poprosím vás ja vám ešte pošlem kľudne všetky tie svetlá, 

lebo ja hovorím tých ponúk máme asi päť. Čo rôzne svietidlá tam ponúkajú. Tak potom si 

porovnajte svietidlá tak a osobne. Kováč išiel vlastne dneska si prerátal, koľko je zhruba lámp 

na hlavnej ceste a čiže on naozaj chce to robiť vlastne buď, aby sa naraz vymenila hlavná 
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cesta, alebo teda niektoré po uliciach by sa to vymieňalo. No a to už ako, že koľko peňazí sa 

do toho dá, dá celú lampu, uvidíte, čo sa dá, čo sa nedá. Dobre?“   

Bc. Jana Majerová: „No a ja ešte ako dúfam, že sa budeme venovať aj tým kompostérom 

nejakým spôsobom.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ešte jednu informáciu. Pán Valko mi vrátil dokumentáciu, 

odskočil od projektu. Zajtra mám mať stretnutie, ten Lichý čo tu bol, že jeho brat to robí. Tak 

uvidím, že teda s čím prídu oni. A ďalšia vec, odporučili mi Petra Lačného, že ten tiež robí 

technicko-tepelné posudky, takže ako... Budem sa snažiť pokračovať v tom, hej v kultúrnom 

dome.“  

Bc. Jana Majerová: „Peter Lačný poslanec.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Áno, čo bol aj prednosta mesta. Tak ja ho poznám, tak ja som 

s ním na zajtra dohodnutý. Zajtra mám najprv stretnutie s Mikim, až potom vám poviem.“  

Bc. Jana Majerová: „Dobre. No nech sa to niekde tiež posunie, lebo neviem to už...“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Lebo hovorím, keď si zoberiete teraz bol ples a cez 

dvojkrídlové dvere medzi dvojkrídlovými dverami a závesom zamrzli ruže v pohári.  Takže 

akože to je katastrofa. No tak bol to veľký mráz, ale hovorím medzi dverami a závesom 

zamrzli ruže v pohári, že tam bol mráz. Takže ako tepelný posudok... A ďalšia vec tie veci, čo 

sa týka toho odrezania ste dostali, hej? Čo poslal Lauko. Ja som vám to preposielal.“  

Pán Ing. Peter Sedláček: „Nie.“ 

Bc. Jana Majerová: „Ja som dostala len pozvánku na dneska.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Preposlal som to všetkým.“  

Pán Pavel Šimun: „Určite.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Preposielal som to všetkým, môžem to preposlať znova.“  

Pán Ing. Peter Sedláček: „Radšej to prepošli.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „No hneď jak bolo to jednanie s Laukom. Lauko mi to poslal 

asi deň, alebo dva dni.“ 

Pán Pavel Šimun: „V utorok to bolo. No v pondelok sme boli a v utorok už sme rozprávali. 

V utorok Ti to už poslal. A v utorok to bolo preposlané. Tretieho januára to bolo poslané.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „No nejako tak.“ 

Bc. Jana Majerová: „Ak by si mohol, tak prepošli znova.“ 

Pán Pavel Šimun: „Ale vieš zase to je. Podrezanie je jedna vec a druhá vec, to by museli prísť 

pozrieť a osoba zodpovedná by mala povedať, ako to podrezať, vieš.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Pozrite sa, ja som vám to preto preposlal. Skúste to pozrieť, 

žeby sme skrátka jednu z tých firiem oslovili. Je to prípad akože vyslovene na cene.“ 

Pán Pavel Šimun: „Určite áno. Nech to prídu pozrieť.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „No pozrieť a naceniť.“ 

Pán Pavel Šimun: „Tak, no. A nech povedia, ako to spraviť. A s tým vieš, aby sa to potom 

dalo použiť aj to zariadenie.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Tak poprosím vás, zajtra vám to prepošlem ešte raz a skúste 

teda  ................. týchto.“  

Pani Zora Garajová: „Ešte ma zaujíma. Minule sa hovorilo o tých WC-kách za 50 tis., že ako 

ostalo s nimi.“   

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Nijako.“  

Pani Zora Garajová: „Za koľko tisíc sa to bude robiť.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „No ponuku máme jednu za 42 tis.“ 

Pani Zora Garajová: „To je dom.“   

Pán Pavel Šimun: „No k tomu by sme si... nemusíme na zastupiteľstve na budúci týždeň, ak 

sa vieme, čo ja viem zísť daktorý deň. Ja v stredu, štvrtok asi nebudem môcť, ale ostatné dni 

by som mal tu byť. Keby sme sa na tom zišli, ale tak poslanci so starostom a tie projekty žeby 

sme prešli a dohodli sa. Ako za 50 tis., veď nás ľudia zožerú.“  
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Pani Zora Garajová: „Aj za 42 tis. Veď to je...“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Treba si pozrieť, čo sa tam za to rieši, lebo aby sa vedelo. 

Lebo hovorím, teraz keď si zoberiete a hovorím treba si uvedomiť jednu vec. Tam tie záchody 

dolné budú zhruba 8x5, čiže to si zoberte je 40 m2 v globále. Keď si zoberiete, že to ide celé 

do obkladu. Ako nezdá sa vám, ale dneska každá vec stojí tisíc eur.“  

Pán Pavel Šimun: „Ale či to potrebujeme také za toľko.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Paľo hovorím, tieto sú určite nevyhovujúce. To si povedzme.“  

Pán Pavel Šimun: „Ale ja som nepovedal, že... sme sa dohodli, že opravovať...“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ďalšia vec je tá, hovorím ako, pozrite sa. Máme tam ženský 

záchod, je tam jedna kabínka. Hovorím projekt rieši asi tri tie kabínky. Hovorím mužský rieši 

iba tri pisoáre, dneska sú tam dva a jednu kabínku, hej. Plus je tam priestor. Konečne je tam 

priestor. Teraz si tam narobíme takto kamrlíky priečkou. Hovorím smrad. Ešte raz. Najlepšie 

by bolo, prídite si po projekt. Dám vám rozpočet.“ 

Pán Pavel Šimun: „A keby sme sa spolu dohodli a spolu sa o tom porozprávame. Lebo takto 

príde pozrieť jeden, druhý, tretí.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „A ďalšia vec. Treba si uvedomiť, že tam ja som s Mikim 

rozprával, za 7 tis. je nový prívod do žumpy. Lebo nikto z nás netuší, kade ten prívod do 

žumpy ide. Podľa mňa ide popod úrad. Akonáhle to skrátka urobíme tak, stále nám hrozí, že 

nám to niekde zapchá a porieši. Hovorím, momentálne sa celé to otáča a ide to povedľa. 

Zároveň by nám to vyriešilo obkopanie Obecného úradu aspoň na tej polovičke. Hovorím 

ako, treba si to v kľude pozrieť ten projekt a potom uvidíte.“     

Pán Pavel Šimun: „Vieme sa dohodnúť na budúci týždeň? Vieme si e-mailom napísať, že 

napríklad...“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ja s tým nemám problém.“ 

Bc. Jana Majerová: „Vieme, no.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Hovorím, Peter s Ivanom si to pozrieť boli.“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „Ja som si to bol pozrieť, áno.“  

Pán Pavel Šimun: „Ale keby sme si dali takú spoločnú dohodu, aby sme to uzavreli.“  

Pán Ing. Peter Sedláček: „Ale ja by som navrhol dobre, tak zavolajme aj Mikiho, nech nám 

povie on čo by spravili, že koľko vieme ušetriť na tomto, na tomto. Lebo určite by sa to tiež 

dalo.“  

Pán Pavel Šimun: „Ale v prvom rade si musíme povedať, že čo chceme.“  

Pán Ing. Peter Sedláček: „Veď práve, ale on Ti hneď v peniazoch povie približne. Keďže on 

robil výkazy, výmer, tak on Ti v peniazoch hneď povie, že toto keď nechceme, no tak dobre. 

Tak o toľkoto to bude menej. Respektíve, keď nechceme takýto záchod, ale chceme takýto, 

bude to o toľkoto menej.“  

Pán Pavel Šimun: „Viete, lebo ja poviem ináč. Povedali ste, že tie záchody treba kvôli tomu, 

že nemáme záchody, keď sa tu robia väčšie podujatia. Ale napríklad, aké také väčšie 

podujatia sa tu robia. Robia sa dva „Banícky deň“ a  “Michalský jarmok“.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ale Paľo tie záchody dneska sú hygienicky nevyhovujúce.“  

Pán Pavel Šimun: „Veď dobre. Ale za 50 tis. rekonštrukcia?“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Paľo ešte raz hovorím. Prejdite si ten výkaz, výmer. Prejdite si 

výkaz, výmer. Hotovo. Dneska hovorím, treba si uvedomiť, že teda hovorím ako obklady to 

všetko stojí peniaze, no.“     

Pán Pavel Šimun: „Veď dobre, ale 50 tis.?“  

Pani Zora Garajová: „50 tis. to je dosť.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „42 tis. Hej?“ 

Pán Pavel Šimun: „Na budúci týždeň...“ 

Pani Zora Garajová: „Ani 42 tis. Môžem povedať, podľa mňa stačia dva ženské, dva mužské. 

A nemusí byť osem krát, ako vravíte 40 m plocha. Menšie. Prečo?“ 
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Pán Pavel Šimun: „No dobre, ale ja sa spýtam ináč. A kto využívame ten priestor, že 

potrebujeme tam toľko záchodov.“   

Bc. Jana Majerová: „Celý komplex. Teda celý priestor.“ 

Pani Zora Garajová: „No nepotrebuje sa toľko.“  

Pán Pavel Šimun: „My napríklad na tieto veľké akcie...“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Zase je to na vás. Ako poviete áno, nie. Hotovo. Ale ide 

hlavne o to, aby ste povedali áno, nie potom, ako sa s tým oboznámite. Oboznámte sa s tým 

projektom a potom môžete rozprávať áno, nie.“ 

Pani Michaela Černáková: „Zase nevyriešime verejné záchody. Môžem? Lebo keď úrad tie 

záchody nedostavia zase nebudú verejné záchody.“   

Pán Pavel Šimun: „No ale my ideme z Obecného úradu spraviť verejné záchody? To hádam 

nie.“  

Pani Michaela Černáková: „Tak nehovorím, no ale...“ 

Pán Pavel Šimun: „Tak z historickej budovy ideme spraviť verejné záchody.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Nie. Verejný záchod rieši sa jeden, ten vonku v tej prístavbe. 

Tam sa rieši verejný záchod. Aj to hovorím, ja som chcel, aby tam bol nejaký vchod na buď 

0,50 centov, alebo na niečo. Aby tam skrátka sociálny nechodili. Lebo dneska prídem, vystúpi 

vám niekto z autobusu a zháňa záchod. A hovorím, keď je zavreté. Viete on nevie, či sa dá 

otvoriť brána, čiže zháňa sa. No nemá kam ísť. Keď si zoberiete, krčma v pľaci nie je, ak 

náhodou Miška nie je otvorená, tak niet tam kde ísť na ten záchod, no.“ 

Pani Zora Garajová: „Tam ste hovorili o tej žumpe popod úrad, že sa nedá nejako 

s termovíziou pozrieť.“   

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Pani Garajová hovorím všetko sa dá. V prvom rade treba sa na 

to pozrieť, treba sa pozrieť na ten výkaz v kľude. Hovorím, ako viete ťažko sa aj mne 

rozpráva o tom, či je to málo, alebo či je to veľa. Lebo hovorím, treba si zobrať výkazy, veď 

treba si zobrať, čo stoja materiály a potom sa môžeme o tom debatovať. Lebo to akože 

odpálite a toto je drahé. Ako, hovorím treba dneska vidieť, že dneska je všetko drahé.“    

Pani Zora Garajová: „Ja viem, ale nemusia byť najdrahšie veci.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ale ja nehovorím, že najdrahšie. Ale zase si treba uvedomiť, 

že teda ak ideme robiť nejakú investíciu do záchodov, že tá investícia do záchodov, to dúfam 

je aspoň na 30 rokov. Do tých záchodov 30 rokov nikto nesiahne. Ja vám poviem tak, že 

minimálne chceme, aby vyzerali aspoň tak, ako vyzerajú v kine tie záchody. Aspoň.“  

Pani Zora Garajová: „Také dva ženské, dva mužské. Nie veľké, načo toľko priestoru. A 

termovíziou pozrieť, ak sa to dá, či ide tá žumpa popod úrad.“ 

Pán Pavel Šimun: „Dáme si e-mailom vedieť na budúci týždeň.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Pani Garajová, dáme si nabudúce naprojektovať Vám. Bude to 

iste lacnejšie. Hovorím, kto chcete ja vám určite dám do hrsti ten projekt. Veď máme ich 

šesť.“  

Pán Pavel Šimun: „Ale nie každý sme tu, keby sme to spolu v piatok prežuli. Či chcete každý 

sólo.“   

Bc. Jana Majerová: „Nie, spolu.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Hovorím, keď si zoberiete. Miša teraz robila dva záchody. Tak 

vie, čo stoja dva záchody. A hovorím furt, ako dneska každá sprostosť stojí tisíc eur. Fakt, 

každá sprostosť stojí tisíc eur. A ďalšia vec je tá, že naozaj ja som to chcel, aby tie záchody 

boli také, že pomaly sa chytiť a keď bude po takejto akcii sa chytí, vystrieka hadicou, dá sa do 

kľučky, aby to bolo čisté. Aby sa to dalo dobre udržiavať. Lebo hovorím to ako je jednoduché 

ako to urobiť, ale ako to má potom smrdieť, alebo čo ja viem čo. Treba si uvedomiť, že podľa 

tých záchodov uvidíme kultúru nás všetkých.“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „Dobre, na budúci týždeň predbežne v utorok. Na šiestu?“   

Pán Pavel Šimun: „Pošleme si e-mail.“ 
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Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Koľkého.“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „Sedemnásť.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Sedemnásť dobre. Pošlem ja?“  

Pán Ing. Peter Sedláček: „Pošli.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Dobre.“ 

Pán Pavel Šimun: „Alebo v pondelok 16.-teho.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ale viete čo? V prvom rade sa spýtajte Ivana, kedy robí. Lebo 

by bolo dobré, keby tam Ivan bol.“  

Pán Ing. Peter Sedláček: „Ivan robí poobede. To znamená, že podľa mňa by Ivan mohol 

budúci týždeň.“ 

Pani Mgr. Eva Chebeňová: „Ešte toho Mikiho.“  

Pán Pavel Šimun: „Dobre. Dáme si vedieť e-mailom.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Podľa mňa Miki večer bude môcť prísť. Ak chcete, aby prišiel 

Miky, tak on príde.“  

Pán Ing. Peter Sedláček: „Nemusí prísť. Ale podľa mňa by bolo dobre, keďže on dal najlepšiu 

ponuku. A tak z takej najlepšej ponuky vychádzať treba. A keď sa Mikimu povie, že dobre 

toto, prečo tak, prečo takto, keď bude takto, takto, koľko na tom sa dá ušetriť, tak Miki povie 

Ti, že robí ponuku.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Viete hovorím, môžeme diskutovať o tom, že či tieto horné 

záchody prerábať, alebo nie. Hovorím, keď si zoberiete, že tie záchody nie sú vôbec ani 

oddelené, že keď sedia dvaja na záchode, počujú, čo sa deje v jednom záchode, v druhom 

záchode. Hovorím ešte raz. Ako poviem dneska už sme dakde inde. Hovorím, ak povieme, že 

teda najlepšie by bolo latríny postaviť. Tak postavme vonku latríny. A vráťme sa na gulaky.“  

Tam sú zase hygienické normy. Nepustí. Hotovo. Nepustí.“  

Bc. Jana Majerová: „Vymýšľajú.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ale Janka s tým nespravíš nič. Buď pôjdeš podľa normy, alebo 

nejdeš podľa normy.“  

Pán Ing. Peter Sedláček: „Dobre, povieme si v utorok ako to je.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ďalšia vec je. Treba si uvedomiť, že ja neviem, ako to tam 

riešia, ale hovorím tam ešte aj vlastne aj tá prípojka ešte aj to sa bude musieť podľa mňa 

nejako vyriešiť. Lebo tie obkladačky na tie vrchné steny nebudú môcť dať. Neviem, čo tam 

všetko je. Hovorím, treba si zobrať výkaz, výmer a potom sa podľa toho môžeme rozprávať.“   

 

 

7. Diskusia.  

 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Dobre, ešte má niekto niečo.“ 

 

 

8. Záver.  

 

Starosta sa poďakoval, poprial pekný víkend a zastupiteľstvo bolo ukončené o 20:22 hod.  

 

Z rokovania bol vyhotovený zvukový záznam. 

 

V Ľubietovej, dňa 19.01.2017  

Zapísala: R. Boldišová  


